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Zápis č. 5 

ze zasedání zastupitelstva Obce Ondřejov 

konaného dne 25. 2. 2019 
 

Přítomni: 

Beránek Václav 

Brabec Josef 

Brilová Romana 

Lanzendörfer Josef 

Keclík Martin 

Kölblová Jaroslava 

Padevět Martin 

Preislerová Štolcová Kateřina 

Šafra Jan 

Vomáčková Vratislava 

Zámyslický Vladimír 

 

Omluveni: Chadzitaskos Goce, Kvapil David, Macháček Martin, Vávra Pavel 

  

Hosté: 0 

 

Místo jednání: Obecní úřad Ondřejov, Choceradská 62 

 

Při zahájení bylo přítomno 9 členů zastupitelstva obce. 

Jednání bylo zahájeno v 18,00 hodin. 

 

1. Zahájení 

Jednání zahájil starosta Mgr. Vladimír Zámyslický a konstatoval, že zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

 

2. Schválení programu, volba ověřovatelů 

Program jednání: 

 

Navržený program jednání:  

 

1) Zahájení 

2) Schválení programu, volba ověřovatelů 

3) Žádost o dotaci na opravu MK 

4) Diskuze a různé 

 

Hlasování o programu jednání: 

Pro –             9  

Zdržel se  –     0 

Proti  –            0 

Program jednání byl schválen. 

 

Volba ověřovatelů: 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi Jan Šafra a Martin Keclík. 
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Hlasování: 

Pro –                 9 

Proti –               0 

Zdržel se –        0 

 

Ověřovatelé byli schváleni. 

 

18:05 hod. přišel Josef Brabec a Václav Beránek 

 

3. Žádost o dotaci na opravu MK 

V. Zámyslický přednesl zastupitelstvu prezentaci žádosti o dotaci na obnovu místních komunikací 

z programu vyhlášeného MMR (ul. Náměstí 9. května, a ul. U Kampeličky).  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na akci „Obnova místních komunikací v obci 

Ondřejov“, z programu MMR „Podpora obnovy a rozvoje venkova“, dotační titul: „Podpora obnovy 

místních komunikací“. 

 

Hlasování: 

Pro -        11 

Proti -      0 

Zdržel -   0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

4. Diskuse a různé 

 

R. Brilová – Poděkovala V. Zámyslickému za milé přijetí dětí z MŠ při tradičním Masopustním 

průvodu obcí. 

 

J. Lanzendörfer – chce podpořit opravu silnice viz dopis ing. Vomáčky. 

Odpověď: V. Zámyslický – zaslal odpověď ing. Vomáčkovi, ve kterém vysvětluje proč není možné 

v současné době provést opravu, která by vedla k požadované „trvalé nápravě“ (výstavby 

kanalizačních řadů plánovaná na rok 2020). Místní komunikace bude po skončení zimního období 

(za příznivých klimatických podmínek) provizorně opravena – utuženým kamenivem.  

 

M. Padevět  – vznesl požadavek, aby obec Ondřejov vyzvala provozovatele MŠ Beruška 

k „umravnění“ majitelů aut, kteří parkují na chodníku před MŠ. Hrozí zde nebezpečí úrazu pěších 

občanů, kteří se musejí vyhýbat zaparkovaným autům chůzí do silnice, zároveň je poškozován 

chodník. 

Odpověď: V. Zámyslický – požádá provozovatelku MŠ o projednání s rodiči. 

 

Konec zasedání v 18:25 hod. 

 

 

         …………………………….. 

                    starosta obce 

Zapsal:   

 

Ověřili: Jan Šafra 

                        

 Martin Keclík 


